
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 1. februar 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål AM
Det fremgår af ministerens talenoter til et samråd i Retsudvalget den 10. no-
vember 2011, at: ”bekæmpelse af rocker- og bandekriminalitet har en meget
høj prioritering for den nye regering. Vi skal ikke som samfund acceptere den
rå kriminalitet, som udgår fra disse grupperinger. Regeringen vil derfor løben-
de følge området og være opmærksom på, om der måtte være behov for nye
initiativer.” Mener ministeren ikke, at situationen nu kalder på sådanne initiati-
ver, og hvordan mener ministeren, at den almindelige dansker kan mærke, at
bekæmpelse af rocker- og bandekriminalitet har en meget høj prioritering for
regeringen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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